

Obshchestvo i ekonomika. 2013-2022

ISSN 0207--3676

URL - <http://oie.jes.su>

All right reserved

Issue 8-9 Volume . 2011

FORMS OF DISPLAY OF ECONOMIC RISKS IN REGION AND TOOLS OF THEIR OVERCOMING

A. Moroz

Abstract

In article approaches and forms of display of economic risks are considered, classification and tools of their overcoming is resulted, the most actual of them and of great importance for practice are defined.

Keywords list (en): economic risks and speculative risks, risk management, the effectiveness of the concept of overcoming risk

Date of publication: 01.09.2011

Citation link:

Moroz A. FORMS OF DISPLAY OF ECONOMIC RISKS IN REGION AND TOOLS OF THEIR OVERCOMING // Obshchestvo i ekonomika. – 2011. – Issue 8-9 C. 175-193 .

URL: <https://oie.jes.su/s0207-36760000437-9-1-ru-12/>

ФОРМЫ ПРОЯВЛЕНИЯ ЭКОНОМИЧЕСКИХ РИСКОВ И ИНСТРУМЕНТЫ ИХ ПРЕОДОЛЕНИЯ

Мороз Аркадий

Аннотация

В статье рассматриваются подходы и формы проявления экономических рисков, приводится классификация и инструменты их преодоления, определены наиболее актуальные и имеющие большое значение для практики.

Ключевые слова: экономические и спекулятивные риски, эффективность преодоления рисков, концепция преодоления рисков, управление рисками

Дата публикации: 01.09.2011

Ссылка для цитирования:

Мороз А. ФОРМЫ ПРОЯВЛЕНИЯ ЭКОНОМИЧЕСКИХ РИСКОВ И ИНСТРУМЕНТЫ ИХ ПРЕОДОЛЕНИЯ // Общество и экономика. – 2011. – Выпуск 8-9 С. 175-193 .

URL: <https://oie.jes.su/s0207-36760000437-9-1-ru-12/>